



## **PAUL HARRIDINE**

*Vice-President, Procurement and Supply Management*

Paul Harridine was appointed Vice-President Procurement and Supply Management in July 2017, and is based in Montreal.

Mr. Harridine came to CN with 30 years of experience in supply management, procurement and supply chain across many industries, including automotive and aerospace. Prior to joining CN, he was most recently the Chief Procurement Officer for DS Smith plc, a leading British-based international packaging business, where he was responsible for all procurement across 30 countries. Previously, he had been VP Purchasing Europe for Lafarge, a Paris-headquartered world leader in building materials, specializing in cement, construction aggregates, and concrete.

Mr. Harridine holds a Bachelor Economics from the Loughborough University of Technology and an MBA from Warwick University.



## **PAUL HARRIDINE**

*Vice-président Gestion des achats et approvisionnements*

Paul Harridine a été nommé vice-président Gestion des achats et approvisionnements en juillet 2017, et il est en poste à Montréal.

M. Harridine possède 30 années d'expérience en gestion des approvisionnements, achats et chaîne d'approvisionnement au sein de nombreuses industries, dont l'automobile et l'aérospatiale. Avant de se joindre au CN, il occupait le poste de chef Achats pour DS Smith plc, une entreprise d'emballage internationale ayant son siège social en Grande-Bretagne, où il était responsable de tous les achats dans 30 pays. Auparavant, il a été vice-président Achats Europe pour Lafarge, leader mondial en matériaux de construction dont le siège social se trouve à Paris et se spécialisant en ciment, granulats utilisés dans la construction et béton.

M. Harridine est titulaire d'un baccalauréat en économie de l'Université technologique de Loughborough et d'une maîtrise en administration des affaires de l'Université de Warwick.